
z 2. zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Teplička nad Váhom, konaného dňa 23.02. 
2011 v Obecnom dome v Tepličke nad Váhom 

Prítomní:  starosta  obce,  zástupca  starostu,  prednostka,  hlavná  kontrolórka  obce,  poslanci, 
zapisovateľka, hostia (viď. prezenčná listina). Zasadnutie sa začalo o 17:00 hod. 

Bod č. 1  Otvorenie 

Zasadnutie  obecného  zastupiteľstva  (ďalej  len  OZ)  otvoril  starosta  obce  Ing.  Viliam 
Mrázik. Zvlášť privítal pani prednostku, ktorá nastúpila do funkcie 01.02. 2011. Ďalej privítal 
prítomných poslancov a hostí. 

Na  zasadnutí  bolo  prítomných    8  poslancov,  Ing.  Majerčík  sa  ospravedlnil.  OZ  bolo 
uznášaniaschopné. 

Starosta obce prečítal navrhnutý program OZ: 

1.  Otvorenie 
2.  Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
3.  Kontrola plnenia úloh 
4.  Správa hlavného kontrolóra o činnosti za rok 2010 
5.  Informácia o podaných a pripravovaných projektoch 
6.  Zmena dodávateľa stravy a miesta stravovania 
7.  Vyhodnotenie predbežného prieskumu záujmu o umiestnenie do Domova pokoja Žofie 

Bosniakovej v Tepličke nad Váhom 
8.  Výstavba nájomných bytových domov – zmena sadzby DPH 
9.  Sčítanie obyvateľov, domov a bytov 
10. Rôzne 
11. Diskusia 
12. Uznesenie 
13. Záver 

Starosta dal hlasovať za navrhnutý program a OZ program jednohlasne schválilo. 

Bod č. 2 – Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

Starosta navrhol za overovateľov zápisnice Ing. Antona Zvaríka a Ing. Petra Kolenčíka, za 
zapisovateľku navrhol pracovníčku obecného úradu Janu Lazarovú. 

Ďalej  navrhol  za  členov  návrhovej  komisie  Ing.  Annu  Hudekovú  a p.  Štefana 
Smrekovského a za návrh dal hlasovať. 

Všetci prítomní poslanci boli za tento návrh.
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Bod č. 3 – Kontrola plnenia úloh 

Plnenie úloh zhodnotil zástupca starostu: 

1/1 – Poriadkovej komisii prešetriť sťažnosť p. Františka Ďugela. 

Ing.  Mintál  odpovedal,  že  u p.  Ďugela  boli  a požiadali  ho  o doklad,  bez  ktorého  sa  nedá 
ďalej v tejto veci pokračovať. 

Termín:  najbližšie zasadnutie OZ 

1/2 – Komisii  sociálnych  veci, rodiny a zdravotníctva  posúdiť  žiadosť  p. Františka  Ďugela 
o finančný príspevok. 

Pavol Holeša s p. Kadašiovou boli  navštíviť  rodinu Ďugelovcov, ktorá požadovala  finančný 
príspevok na bezbariérovú úpravu domu. Poradili  im, aby podali žiadosť na Úrad práce, soc. 
vecí  a rodiny,  odkiaľ majú  nárok  na  takýto  príspevok. Rodina Ďugelová  súhlasila  a žiadosť 
poslali. 

Úloha splnená 

1/3 – Legislatívno  právnej komisii prešetriť možnosť vysporiadania pozemku na parcelnom 
čísle 1140/4 za účelom predaja rodine Ďungelovej v zmysle ich žiadosti. 

Odpovedal p. Smrekovský, že  z tejto úlohy  vyplýva ďalšia,  a to  spracovanie geometrického 
plánu. Tento pozemok by mal byť rozdelený medzi rodinu Ďungelovú a Badurovú. Čiže treba 
pripraviť geometrický plán a určiť cenu pozemku. 

Termín:  najbližšie zasadnutie OZ 

1/4 – Finančnej  komisii posúdiť  opodstatnenosť  vlastníctva  obecného  autobusu,  prípadne 
posúdiť jeho možnosť odpredaja. 

Na úlohu reagovala Ing. Hudeková a povedala, že po dôkladnej analýze, po zrátaní všetkých 
príjmov  a výdavkov,  ktoré  na  autobus  išli,  navrhuje,  aby  sa  autobus  odpredal  a finančné 
prostriedky sa použili na podporu organizácii. 

Úloha splnená 

1/5 –  Finančnej a legislatívno  právnej komisii prešetriť oprávnenosť spoločnosti Váhostav 
ohľadom žiadosti o zmenu daňového priznania na obytný súbor Bieliská. 

Ing. Hudeková   odpovedala,  že  boli  na  konzultácii  na  Daňovom  riaditeľstve v Žiline, kde 
dostali  doporučenie  obrátiť  sa  na  Daňové  riaditeľstvo  do  Banskej  Bystrice,  čo  aj urobili 
a napísali tam list. Hneď ako príde vyrozumenie, úloha sa bude riešiť ďalej. 

Termín:  najbližšie zasadnutie OZ
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Bod č. 4 – Správa hlavného kontrolóra o činnosti za rok 2010 

Ing. Milová  oboznámila  prítomných  s činnosťou  hlavného  kontrolóra  obce  v roku  2010, 
pričom uviedla, že pri kontrolách nezistila žiadne nezrovnalosti. 

Bod č. 5 – Informácia o podaných a pripravovaných projektoch 

O projektoch informovala prednostka Ing. Kasajová a povedala, že 11.02. 2011 sme podali 
dve  žiadosti  o financie.  V prvej  žiadosti  ide  o financovanie  projektu  v oblasti  prevencie 
kriminality  –  kamerový  systém.  Celkové  náklady  sú  10 000  €,  z toho  dotácia  je  8 000  €. 
Druhá  žiadosť  je  zameraná  na  školiace  akcie  pre  deti  vo  veku  od  5  do  6  rokov. Do  tohto 
projektu  sme  zahrnuli  aj  kategóriu  seniorov.  Budú  prebiehať  rôzne  odborné  prednášky, 
animácie, ktoré budú vedené lektormi z radov policajného zboru, psychológov, geriatrov, ale 
aj  koordinátormi  pre  prevenciu  drogových  a iných  závislosti.  Tento  projekt  budeme  robiť 
v súčinnosti so základnými školami. 

Ďalším  pripravovaným  projektom  je  projekt  zameraný  na  infraštruktúru  vodného 
hospodárstva v obci Teplička nad Váhom. Tento projekt zahŕňa lokality: Zámostie, Zámostie 
II  a ulicu  Pod  vŕšky.  Celkové  náklady  na  nenávratný  finančný  príspevok,  ktorý  žiadame 
v rámci aktuálnej vyhlásenej výzvy je 777 057,00 €, z toho 5% by mala financovať obec, to je 
38 852,85  €. Tento  projekt  podávame 04.03.  2011. Keďže  je  potrebné,  aby OZ odsúhlasilo 
predloženie tohto projektu, starosta obce dal za jednotlivé body hlasovať: 

a.) Predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok v rámci výzvy operačného programu 
životné prostredie za účelom realizácie projektu „Infraštruktúra vodného hospodárstva v obci 
Teplička nad Váhom“. 
b.) Zabezpečenie realizácie projektu po schválení žiadosti o nenávratný finančný príspevok. 
c.)  Spolufinancovanie  projektu  vo  výške  5%,  to  je  38 852,85  €  z celkových  oprávnených 
výdavkov  na projekt 777 057,00 €. 
d.) Celková výška výdavkov na projekt je 777 057,00 €. 
e.) Financovanie projektu z vlastných zdrojov. 

Všetci poslanci boli za predložený návrh. 

Bod č. 6 – Zmena dodávateľa stravy a miesta stravovania 

Starosta povedal, že na základe podnetov od občanov, ktorí sa stravujú v Obecnom dome 
sa začal zaoberať problematikou stravovania. Firma, ktorá dodáva stravu sa volá GASTRO 
TEX  a cena  stravy  je  2,50  €.  Stravu  vydáva  zamestnankyňa  prijatá  na  polovičný  úväzok. 
Starosta začal na základe podnetu konať a oslovil Penzión Anton, ktorý ponúkol zabezpečenie 
stravovania  pre  zamestnancov  a dôchodcov  formou  denného  menu  v cene  2,70  €.  Keď  sa 
podarí otvoriť Domov pokoja Žofie Bosniakovej, budú sa zamestnanci s dôchodcami chodiť 
stravovať tam. 

V uvoľnených priestoroch v Obecnom dome môže prebiehať klubová činnosť alebo môžu 
slúžiť ako rokovacia miestnosť. 

Starosta dal hlasovať a všetci poslanci boli za zmenu dodávateľa stravy.
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Bod č. 7 – Vyhodnotenie predbežného prieskumu záujmu o umiestnenie do Domova pokoja 
Žofie Bosniakovej v Tepličke nad Váhom 

Starosta  informoval prítomných o počte prihlásených osôb do Domova pokoja a povedal, 
že z Tepličky nad Váhom je prihlásených 6 osôb a 4 záujemcovia nie sú z našej obce. 
Potom  dostala  slovo  Ing.  Hudeková,  ktorá  hovorila,  že  uskutočnili  ešte  jednu  návštevu 
domova v Rudine. Tento domov vlastní súkromný podnikateľ, ktorý zároveň aj prevádzkuje 
toto zariadenie. Fungujú ako nezisková organizácia. Mesačný prevádzkový náklad  je 600 až 
660 €. 
Doporučuje uskutočniť návštevu Vyššieho územného celku, za účelom rokovania o možnosti 
obsadenia  voľných  miest  v Domove  pokoja  alebo  osloviť  starostov  okolitých  obcí  a zistiť 
záujem ich občanov o umiestnenie do Domova pokoja. 
Ďalej by bolo vhodné vyhlásiť konkurz na obsadenie riaditeľa tohto zariadenia, aby sa mohli 
ďalej zabezpečovať všetky ostatné veci. 
Veľmi dôležité je zvážiť aj úverovú zaťaženosť tohto zariadenia, ktorá ešte zostala z dôvodu 
prestavby  a tiež  je  veľmi  dôležité  sledovať  možnosť  o nenávratný  finančný  príspevok 
na zariadenie tohto Domova pokoja, vzhľadom na to, že je to veľká suma. 
Na túto pripomienku reagovala Ing. Kasajová a informovala občanov, že Ministerstvo práce, 
soc.  vecí  a rodiny  poskytuje  dotáciu  na  podporu  rozvoja  sociálnych  služieb.  Ide  o bežný 
kapitálový  transfer,  v ktorom  je  žiadateľom  obec.  Výška  príspevku  je  90  %  a 10  %  hradí 
obec. Maximálna výška dotácie na zariadenie je 50 000 €. Žiadosti na dotáciu sa predkladajú 
od 01.11. 2011 do 31.12. 2011. 
Pán Holeša  pripomenul,  že  by  bolo  dobré  vypracovať  projekt  na  zariadenie  tohto Domova 
pokoja. 

Bod č. 8 – Výstavba nájomných bytových domov – zmena sadzby DPH 

Starosta  prítomných  informoval,  že  týmto  bodom  sa  musíme  zaoberať  z dôvodu  zmeny 
sadzby dane  z 19  na 20 %. Nám  touto  zmenou vznikol  rozdiel  12 372,22  €. K tejto  zmene 
sadzby dane prišlo  aj  usmernenie  z Ministerstva  výstavby  a regionálneho  rozvoja,  v ktorom 
nám ukladá, že investor, čiže obec sa má dohodnúť s dodávateľom stavby. Starosta na základe 
listu zvolal  jednanie  so  spoločnosťou Slovpanel,  ktorá  je dodávateľom stavby a má s obcou 
uzatvorenú zmluvu, v ktorej  sa hovorí o cene bez DPH. Výsledkom rokovania bol návrh, že 
na sume 12 372,22 € sa budeme podieľať na polovicu. 
Starosta dal za tento návrh hlasovať a všetci poslanci boli za. 

Bod č. 9 – Sčítanie obyvateľov, domov a bytov 

O tomto  bode  informovala  Ing. Kasajová  a hovorila  o Metodickom pokyne Štatistického 
úradu  SR,  ktorým  sa  upravuje  postup  obcí  pri  príprave  a vykonaní  sčítania  obyvateľov, 
domov a bytov v roku 2011. Na základe tohto pokynu nás čakajú nasledujúce aktivity: 

  zriadiť  obecnú  komisiu  pre  sčítanie,  ktorá  bude  zabezpečovať  úlohy  spojené  s prípravou, 
priebehom  a vykonaním  sčítania  v obci.  Za  členov  obecnej  komisie  sme  navrhli 
zamestnancov  obecného  úradu:  Ing.  Kasajová,  p.  Hudecová,  sl.  Ambrozová,  p.  Ďugelová 
a dvoch poslancov: Mgr. Ponechalová a p. Holeša.
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  určiť  zamestnancov,  ktorí  budú  plniť  funkciu  gestorov  sčítania  v obci,  ich  mená musíme 
nahlásiť na obvodný úrad: p. Hudecová, p. Ďugelová, sl. Ambrozová. 

 vypracovať časový harmonogram prípravných realizačných prác sčítania. 

 zabezpečiť účasť zástupcov obce na školení podľa harmonogramu. 

  uskutočniť  výber  sčítacích  komisárov  a ich  náhradníkov,  potrebujeme  13  komisárov  a 2 
náhradníkov. 

Starosta dal hlasovať za členov obecnej komisie a všetci poslanci boli za. 

Bod č. 10 – Rôzne 

Separovaný  zber  –  starosta  hovoril,  že  spol. T+T,  a.s.  ponúkla  obci  zdarma 1100  l  farebné 
kontajnery na separovaný zber. Je potrebné, aby sa vytipovali miesta, kde sa tieto kontajnery 
umiestnia. 
Pri separovaní 2 zložiek platíme 7,9665 €/t a keď budeme triediť 5 zložiek je to 4,979 €/t, táto 
suma sa prirátava k pevnej cene za tonu, t.j. 60 €, táto cena sa nemení. 
Bude  možnosť  robiť  separovaný  zber  aj  naďalej  do  vriec,  ak  to  niekomu  lepšie  vyhovuje 
alebo bude mať veľké kontajnery ďaleko. 

Dobrovoľný  hasičský  zbor  –  žiadosť,  v ktorej  sa  jedná  o vybavenie  výstroje  a výzbroje 
potrebnej pri požiari alebo živelnej pohrome v sume 1450 €. 

Starosta dal hlasovať a všetci poslanci boli za túto žiadosť. 

  upozornenie  na  koniec  nájomnej  zmluvy  na  objekt,  kde  je  garážované  jedno  hasičské 
vozidlo  a druhé  hasičské  vozidlo  LIAZ  KAROSA  nie  je  garážované  vôbec.  Navrhujú 
nasledovné riešenia: 
1. Výstavba montovanej haly „HUPRO“ v lokalite: 
 priestor medzi autobusovou zástavkou OÚ a potokom (Cirkotňa), 
 Námestie M.R. Štefánika. 

2. Dvor za budovou Jednoty na Námestie sv. Floriána (pri sušiarni hadíc) 

Starosta zvolal jednanie s predsedom Jednoty, ktorý je ochotný prenajať obci zvyšné priestory 
sýpky. Treba ešte preveriť miery tohto priestoru, aby sa zistilo, či tam autá vojdú. 

KIA  Motors  Slovakia  s.r.o.  –  žiadosť  o zaplatenie  dane  z nehnuteľností    na  rok  2011 
v štyroch rovnakých splátkach, a to do 31.05., 31.07., 30.09. a 30.11. 2011. 

Starosta dal za tento návrh hlasovať a 7 poslancov bolo za, Ing. Kolenčík bol proti. 

Základná škola s materskou školou Teplička nad Váhom, Školská jedáleň – návrh na zmenu 
sadzieb stravného na dieťa v hmotnej núdzi. 

Starosta dal za úpravu sadzieb hlasovať a všetci poslanci boli za.
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p. Milová Jolana – žiadosť o dlhodobý prenájom pozemku č. 81/1 na ulici sv. Gorazda. 
Starosta povedal, že tento pozemok obec nevlastní, takže ho nemôže ani prenajať, ani predať. 
Ďalej  uviedol,  že  tento  pozemok  by  bol  vhodný  na  umiestnenie  tých  1100  l  kontajnerov 
na separovaný zber. 

p.  Badurová  Dana  –  žiadosť  o  vysporiadanie  pozemku  p.č.  1140/7,  1140/8,  1140/4.  Táto 
žiadosť súvisí so žiadosťou rodiny Ďungelovej. 
Starosta vykonal stretnutie s oboma rodinami, na rozdelení pozemku sa dohodli a už majú aj 
vypracované geometrické plány. 

Zámostie – jedná sa o odkúpenie časti pozemkov p. č. 2865, 2861 a 2868 v oblasti Zámostie 
za  účelom  predloženia  žiadosti  o získanie  nenávratných  finančných  prostriedkov 
zo štrukturálnych fondov. 

Starosta dal hlasovať a všetci poslanci boli za. 

Ing.  Eva  Milová,  hlavná  kontrolórka  obce  –  požiadala  na  základe  zákona  o obecnom 
zriadení  obecné  zastupiteľstvo  o schválenie  inej  zárobkovej  činnosti,  keďže  prácu  hlavnej 
kontrolórky vykonáva na úväzok 1,5 hodiny denne a okrem toho má aj inú prácu. 

Starosta dal hlasovať a všetci poslanci boli za. 

 požiadala o schválenie plánu práce hlavného kontrolóra pre prvý polrok 2011: 
1. Kontrola zákonnosti, efektívnosti a účelnosti hospodárenia s financiami podľa rozpočtu 
obce. 

2. Vypracovanie stanoviska hlavného kontrolóra k záverečnému účtu o hospodárení obce 
v roku 2010. 

3. Kontrola úloh vyplývajúcich z kontroly NKÚ, ktorých plnenie prechádza do roku 2011. 

Starosta dal hlasovať a všetci poslanci boli za takýto plán práce. 

Obecný  autobus  –  starosta  dal  hlasovať  na  návrh  finančnej  komisie,  za  odpredaj  autobusu 
z dôvodu ekonomickej nevýhodnosti. Všetci poslanci boli za tento návrh. 

p.  Martini  Jozef  –  žiadosť  o riešenie  bezpečnostnej  situácie  v našej  obci  (viď.  príloha). 
Starosta  navrhol  túto  žiadosť  zverejniť  na  internetovej  stránke  našej  obce  a ďalej  navrhol 
p.  prednostke,  aby  oslovila  príslušnú  inštitúciu,  ktorá  kontroluje,  aby  boli  vyvesené 
v pohostinstvách,  v  baroch  a vo  všetkých  predajniach  s alkoholom  tabuľky –  zákaz  predaja 
alkoholu mladistvým. 

p. Martini Tomáš – žiadosť o povolenie uzavretej spoločnosti pri príležitosti stretnutia po 10 
rokoch a pri príležitosti oslavy narodenia potomka. 
Starosta  povedal,  že  na  p. Martiniho  prišiel  z polície  priestupkový  spis,  pretože  nedodržuje 
otváracie hodiny a policajtom neotvára dvere a nevpúšťa ich do vnútra. 
p.  Smrekovský  navrhol,  aby  táto  žiadosť  nebola  schválená  OZ,  keďže  máme  veľmi  zlé 
skúsenosti s prevádzkovaním tohto baru. 

Starosta dal za žiadosť hlasovať a 7 poslancov bolo proti, Ing. Mintál sa zdržal.
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Mgr.  Anna  Ponechalová  –  má  na  starosť  kultúrnu    komisiu  v obci  a od  minulého 
zastupiteľstva  mala  jednanie  so  všetkými  predsedníčkami  organizácii.  Tieto  jednotlivé 
organizácie majú    od 40 do 200 členov a vykonávajú v našej obci bohatú činnosť a zaslúžia 
si našu pozornosť. 
Keďže  majú  rôzny  počet  členov  a požiadavky  na  finančný  príspevok  majú  odlišné,  Mgr. 
Ponechalová si myslí, že by sme mali ustanoviť komisiu, ktorá by vytvorila metodický pokyn, 
aby sa finančný príspevok určil podľa počtu členov, bolo by to najspravedlnejšie. 
Starosta  pripomenul,  že  je  spracované  Všeobecne  záväzné  nariadenie,  ku  ktorému  by  sme 
mohli spraviť dodatok ohľadom výšky financovania organizácií. 

Ing. Tibor Mintál – poprosil o vypracovanie finančnej analýzy k Domovu pokoja. 

Ing. Peter Kolenčík  – spýtal sa, či je do Domova pokoja určené nejaké špeciálne zariadenie, 
či je predpísané, kto musí zariadenie vyrábať. 
Odpovedal  p.  Holeša,  ktorý  si  myslí,  že  je  určite  potrebné  spraviť  analýzu  –  projekt 
na zariadenie, keďže tam budú zdravotne postihnutí ľudia. 

Pavol Holeša – spýtal sa na bankomat v obci a starosta odpovedal, že sa bude problematikou 
zaoberať, 
 túlavé psy, k tejto téme starosta hovoril, že bol na jednaní na Vyššom územnom celku, kde 
sa  dozvedel,  že  sa  bude  stavať  útulok  v Žiline  a poprosil  prítomných,  aby  nahlasovali 
túlavých  psov  na  obecný úrad,  keď  vedia meno majiteľa,  aby  obecný úrad mohol majiteľa 
upozorniť, 
 parkovanie áut pozdĺž cesty, starosta povedal, že  je problém ustrážiť chodník, aby na ňom 
neparkovali autá a nie ešte aj cesty. 

Bod č. 11 – Diskusia 

Pán  Voloch  –  upozornil,  aby  sa  psom  dávali  štítky  a tak  sa  bude  vedieť,  čí  je  to  pes. 
Na  upozornenie  reagovala  p.  Hudecová  a povedala,  že  každý  občan,  ktorý  vlastní  psa,  je 
povinný prísť na obecný úrad, kde vypíše daňové priznanie za psa a bude mu pridelený štítok 
s identifikačným číslom psa. Štítok musí pes  nosiť na obojku a keď štítok stratí,  treba prísť 
opäť na obecný úrad, kde dostane nový štítok. 
Starosta povedal, že túto informáciu zverejníme aj na web stránke a vyhlásime ju v rozhlase. 

Pán Bollo – chcel podporiť návrh Ing. Mintála ohľadom finančnej analýzy Domova pokoja, 
pretože je tam veľa nejasností, 
  pozemok  Ďungelovci  a Badurovci  –  treba  spraviť  identifikáciu  parcely  a zistiť  vlastníka, 
pričom stále platí aj pozemkovoknižný stav. 

Pani Machovičová – hovorila za viacerých občanov, ktorí bývajú v okolí baru Flamengo a to, 
že  otváracie  hodiny  v bare  p.  Martini  vôbec  nedodržuje  a všetci  okolo  baru  sú  rušení 
do  skorých  ranných  hodín  a spýtala  sa  ako  sa  bude  tento  problém  riešiť,  lebo  to  je 
obmedzovanie osobnej slobody a porušovanie ústavy. 
Starosta  navrhol  zvolať  stretnutie  poriadkovej  komisie.,    p. Martiniho  st.,  p. Martiniho ml. 
a zástupcov za sťažovateľov, príp. aj políciu.
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Pani Mičicová –  spýtala  sa  na prechod cez Vodné dielo. Starosta odpovedal,  že o tomto sa 
stále rokuje a snaží sa, aby tam prechod pre občanov určite bol. 

Pán Hreusík – informoval, že na ulici Na skotňu je veľmi slabé osvetlenie. 

Pán Milec – osvetlenie Fatranskej ulice od kaštieľa po ulicu Turákova. 

Pani Tokáriková – mala pripomienku na jarok okolo ihriska, ktorý sa nečistí, rúra nestíha brať 
vodu a vylieva sa na okolité pozemky a na cestu. 

Pani  Olbertová  –  spýtala  sa,  či  sa  plánuje  robiť  niečo  so  škôlkou  –  nová  škôlka  alebo 
prestavba.  Starosta  odpovedal,  že  chce  v priebehu  marca  spraviť  audit  o súčasnom  stave 
a určite sa tento rok bude niečo so škôlkou robiť. 

Bod č. 12 – Uznesenie 

U Z N E S E N I E  č. 2/2011 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Teplička nad Váhom zo dňa 23.02. 2011 

Obecné zastupiteľstvo sa na svojom zasadnutí riadilo nasledovným programom: 

1.  Otvorenie 
2.  Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
3.  Kontrola plnenia úloh 
4.  Správa hlavného kontrolóra o činnosti za rok 2010 
5.  Informácia o podaných a pripravovaných projektoch 
6.  Zmena dodávateľa stravy a miesta stravovania 
7.  Vyhodnotenie predbežného prieskumu záujmu o umiestnenie do Domova 

pokoja Žofie Bosniakovej v Tepličke nad Váhom 
8.  Výstavba nájomných bytových domov  zmena sadzby DPH 
9.  Sčítanie obyvateľov domov a bytov 
10. Rôzne 
11. Diskusia 
12. Uznesenie 
13. Záver 

Obecné zastupiteľstvo v Tepličke nad Váhom 

A .  Ber ie na vedomie 

2/27 –  Informáciu o prítomnosti 8 poslancov z deviatich a konštatovanie, že obecné 
zastupiteľstvo  je uznášaniaschopné. 

2/28 –  Informáciu o plnení úloh vyplývajúcich z predchádzajúceho zasadnutia obecného 
zastupiteľstva. 

2/29 –  Správu hlavného kontrolóra o činnosti za rok 2010.
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2/30 –  Informáciu o podaných a pripravovaných projektoch. 
2/31 –  Informáciu o zmene dodávateľa stravy a miesta stravovania. 
2/32 –  Správu o vyhodnotení predbežného prieskumu záujmu o umiestnenie do Domova 

pokoja Žofie Bosniakovej v Tepličke nad Váhom. 
2/33 –  Informáciu o výstavbe nových bytových domov a zmene sadzby DPH. 
2/34 –  Informáciu o sčítaní obyvateľov, domov a bytov v Tepličke nad Váhom. 
2/35 –  Informáciu Dobrovoľného hasičského zboru Teplička nad Váhom o ukončení 

nájomnej zmluvy na parkovanie vozidiel a potrebe riešiť vzniknutú situáciu. 
2/36 –  Žiadosť p. Badurovej ohľadom  vysporiadanie pozemku parcelné číslo 1140/7, 1140/8 

a 1140/4. 
2/37 –  Žiadosť pána Jozefa Martini o riešenie bezpečnostnej situácie v našej obci. 
2/38 –  Informáciu o možnosti bezplatného získania 1100 l nádob na separovaný zber 

od spoločnosti T+T. 
2/39 –  Žiadosť p. Milovej ohľadom prenájmu pozemku. 
2/40 –  Pripomienku Mgr. Anny Ponechalovej. 
2/41 –  Pripomienku Ing. Tibora Mintála. 
2/42 –  Pripomienky p. Pavla Holeša. 
2/43 –  Pripomienku Ing. Petra Kolenčíka. 
2/44 –  Pripomienku p. Volocha. 
2/45 –  Pripomienky p. Bollu. 
2/46 –  Pripomienky p. Machovičovej. 
2/47 –  Pripomienku p. Mičicovej. 
2/48 –  Pripomienku p. Hreusíka. 
2/49 –  Pripomienku p. Milca. 
2/50 –  Pripomienku p. Tokárikovej. 
2/51 –  Pripomienku p. Olbertovej. 

B .  Schvaľuje 

2/17 – program OZ. 

Hlasovanie: 

Počet hlasov:   za  8  proti  0  zdržal sa hlasovania      0 

2/18 – návrhovú komisiu v zložení Ing. Anna Hudeková a Štefan Smrekovský. 

Hlasovanie: 

Počet hlasov:   za  8  proti  0  zdržal sa hlasovania      0 

2/19 – overovateľov zápisnice v zložení  Ing. Peter Kolenčík a Ing. Anton Zvarík. 

Hlasovanie: 
Počet hlasov:   za  8  proti  0  zdržal sa hlasovania  0 

2/20 – zapisovateľku Janu Lazarovú. 

Hlasovanie: 
Počet hlasov:   za     8  proti  0  zdržal sa hlasovania     0
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2/21 – zmenu dodávateľa stravy pre zamestnancov a dôchodcov, stravovanie bude 
zabezpečované prostredníctvom firmy UNIstav Teplička s.r.o. v Penzióne Anton. 

Hlasovanie: 

Počet hlasov:   za  8  proti  0  zdržal sa hlasovania  0 

2/22 – zvýšenie  investičných  nákladov  v  súvislosti  so  zvýšením  sadzby  DPH  o  1% 
na dostavanie bytových domov, čo predstavuje sumu 12 372,22 € a podiel financovania 
tohto zvýšenia z obecného rozpočtu vo výške 50%, čo predstavuje sumu 6 186,11 €. 

Hlasovanie: 

Počet hlasov:   za  8  proti  0  zdržal sa hlasovania  0 

2/23 – a) predloženie žiadosti o NFP v rámci výzvy OPŽPPO1102 PO Životné prostredie 
za účelom realizácie projektu Infraštruktúra vodného hospodárstva v obci Teplička 
nad Váhom, 

b) zabezpečenie realizácie projektu po schválení žiadosti o NFP, 
c) spolufinancovanie projektu vo výške 5%, t.j. 38 852,85 €, z celkových oprávnených 
výdavkov na projekt 777 057,00 €, 

d) celkovú výšku výdavkov na projekt 777 057,00 €, 
e) financovanie projektu z vlastných zdrojov. 

Hlasovanie: 
Počet hlasov:   za  8  proti  0  zdržal sa hlasovania   0 

2/24 – zriadenie obecnej komisie pre sčítanie obyvateľov, domov a bytov v zložení:  Ing. 
Beáta Kasajová, Eva Hudecová, Katarína Ďugelová, Simona Ambrozová, Mgr. Anna 
Ponechalová, Pavol Holeša 

Hlasovanie: 
Počet hlasov:   za  8  proti  0  zdržal sa hlasovania   0 

2/25 – žiadosť spoločnosti KIA MOTORS Slovakia o zaplatenie dane z nehnuteľnosti na rok 
2011 v štyroch rovnakých splátkach v termínoch: 1 splátka do 31.5.2011, 2. splátka 
do 31.7.2011, 3. splátka do 30.9.2011 a 4. splátka do 30.11.2011. 

Hlasovanie: 
Počet hlasov:   za  7  proti  1  zdržal sa hlasovania    0 

2/26 – dodatok k prevádzkovému poriadku školskej jedálne základnej školy s materskou 
školou o zmene sadzieb. 

Hlasovanie: 
Počet hlasov:   za  8  proti  0  zdržal sa hlasovania   0 

2/27 – schvaľuje finančný príspevok vo výške 1450 € pre Dobrovoľný hasičský zbor Teplička 
nad Váhom na vybavenie výstroje a výzbroje potrebnej pri požiari alebo živelnej 
pohrome.
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Hlasovanie: 

Počet hlasov:   za  8  proti  0  zdržal sa hlasovania   0 

2/28 – odkúpenie častí pozemkov na parcelných číslach 2865,2861 a 2868  v lokalite 
Zámostie za účelom predloženia žiadosti o získanie NFP zo štrukturálnych fondov. 

Hlasovanie: 
Počet hlasov:   za  8  proti  0  zdržal sa hlasovania   0 

2/29 – hlavnému kontrolórovi inú zárobkovú činnosť. 

Hlasovanie: 
Počet hlasov:   za  8  proti  0  zdržal sa hlasovania   0 

2/30 – návrh finančnej komisie  na odpredaj obecného autobusu z dôvodu ekonomickej 
nevýhodnosti. 

Hlasovanie: 
Počet hlasov:   za  8  proti    0  zdržal sa hlasovania   0 

2/31 – plán činnosti hlavného kontrolóra na 1. polrok roku 2011. 

Hlasovanie: 

Počet hlasov:   za  8  proti    0  zdržal sa hlasovania   0 

C .  Ukladá 

2/6 – legislatívno   právnej  komisii  pripraviť  vysporiadanie  a  rozdelenie   pozemkov 
na parcelných číslach podľa novo vypracovaného geometrického plánu  medzi rodinu 
Badurovú a Ďungelovú a návrh ceny na odpredaj predmetných pozemkov. 

Termín:  najbližšie zasadnutia OZ 

2/7 –  prednostke Obecného úradu požiadať kompetentné inštitúcie o vykonanie kontroly 
vo všetkých prevádzkach na území obce, v ktorých sa predávajú alkoholické nápoje. 

Termín:  najbližšie zasadnutie OZ 

2/8 – poslancom OZ vytipovať lokality – stojiská na území obce,  na umiestnenie 1100 l 
kontajnerov na separovaný zber odpadu. 

Termín:  najbližšie zasadnutie OZ
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2/9 – poriadkovej komisii prešetriť sťažnosť p. Františka Ďugela. 

Termín:  najbližšie zasadnutie OZ 

2/10 – finančnej a legislatívnoprávnej komisií prešetriť oprávnenosť spoločnosti Váhostav na 
žiadosť o zmenu daňového priznania na obytný súbor Bieliská. 

Termín:  najbližšie zasadnutie OZ 

2/11 – poslancom  obecného  zastupiteľstva  navrhnúť  13  sčítacích  komisárov  a  dvoch 
náhradníkov. 

Termín:  do 14.03. 2011 

2/12 – kultúrnej komisii vypracovať dodatok k VZN na prideľovanie finančných prostriedkov 
pre spoločenské organizácie fungujúce na území obce. 

Termín:  najbližšie zasadnutie OZ 

2/13 – prednostke OÚ zverejniť na web stránke  náklady na financovanie kúpy 
a rekonštrukcie objektu Domu pokoja Žofie Bosniakovej. 

Termín:  najbližšie zasadnutie OZ 

2/14 – poriadkovej komisii zvolať stretnutie s nespokojnými obyvateľmi a prevádzkovateľom 
zariadenia Flamengo a riešiť dlhodobo vzniknuté problémy s rušením nočného pokoja. 

Termín:  najbližšie zasadnutie OZ 

2/15 – prednostke OÚ doručiť podklady podľa uznesenia OZ konaného dňa 9.9.2011 pánovi 
Mikulíkovi. 

Termín:  do 07.03. 2011 

D.  Neschvaľuje 

2/1 – žiadosť p. Tomáša Martiniho na povolenie udalosti, ktoré plánuje uskutočniť v dňoch 
25.2.2011 od 20:00 hod. do 03:00 hod. a 26.2.2011 od 20:00 hod. do 02:00 hod. 

Hlasovanie: 
Počet hlasov:   za  0  proti  7  zdržal sa hlasovania      1
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E.    Doporučuje 

2/1 – starostovi obce absolvovať jednanie so zástupcami Žilinského samosprávneho kraja 
v súvislosti so zabezpečením prevádzky Domu pokoja Žofie Bosniakovej. 

Bod č. 13 – Záver 

Starosta  poďakoval  prítomným  poslancom a  hosťom  za  účasť.  Rokovanie  sa  ukončilo 
o 19 hodine a 48 minúte. 
V Tepličke nad Váhom, dňa  23.02. 2011. 

Zapísala:  Jana Lazarová  .................................................... 

Záznam overili: Ing. Anton Zvarík  ................................................... 

Ing. Peter Kolenčík  .................................................... 

.................................................... 
Ing. Viliam Mrázik 

starosta obce


